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Poles of Israelites Narrations in the interpretation and balance of scientific
criticism.

Abstract :

The entrance of many Israelites (Israiliyyat) lies in the interpretation books
have distorted the image of these sources but it would be inappropriate to bring
all the accusations to the fake interpretations such as the doubt about their islam
that clearly displays the committement transferred as contained in their books
which is mostly distorted, especially that the Prophet. Peace be upon him. Has
alerted us to investigated the acceptance. Therefore, writing these reports in
interpretation is not the responsability of those poles but it is rather the

responsability of those who are transferring them.

Israelites narrations - Interpretation - Scientific criticism. :Keys words

- Résumé :

L'entrée de nombreux mensonges israélites (Israiliy yat) dans les livres
d'interprétation a déformé 1'image de ces sources mais il serait injuste qu'on
accuse les potes d'interprétation par des accusés dangereux tels que le doute sur
leurs islam et leurs mensonges parce que le mensonge de l'interprétation
isra¢lienne n'indique pas le mensonges du narrateur qui s'est engagé a le

102



transférer comme tel qu'il était mentionné dans leurs livres qu'ils ont déformé
surtout en ce qui concerne le propheéte que la paix soit sur lui- et qui nous a
avertit d'étre vigilant en enquétant sur leurs acceptations, et que d'écrire ces
informations dans les interprétation n'est pas la responsabilit¢ des potes mais
pour qui les a transféré.
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